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BottomMount Quick Start Guide
OPERATING INSTRUCTIONS

IMPORTANT: Before operating this appliance, make sure it has been properly installed according to the
appliance’s Owner’s Manual.
For your convenience, your refrigerator and freezer temperature controls are set to the recommended set
points at the factory. When you first install your refrigerator, make sure the temperature controls are still set
to the recommended set points. The recommended set points are 37°F (3°C) for the refrigerator and 0°F
(-18°C) for the freezer.
The touch activated controls are located above the external dispenser and on the side of the left inner
refrigerator door.
IMPORTANT:
■ The recommended settings should be correct for normal household refrigerator use. The controls are

set correctly when milk or juice is as cold as you like and when ice cream is firm.
NOTE: Areas such as a garage, basement, or porch may have higher humidity or extreme
temperatures. You may need to adjust the temperature away from the recommended settings to
accommodate for these conditions.

■ Wait 24 hours for your refrigerator to cool completely before adding food. If you add food before the
refrigerator has cooled completely, your food may spoil.
NOTE: Adjusting the refrigerator and freezer controls to a colder than recommended setting will not
cool the compartments any faster.

■ If the temperature is too warm or too cold in the refrigerator or freezer, first check the air vents to be
sure they are not blocked before adjusting the controls.

■ Wait at least 24 hours between adjustments. Recheck the temperatures before other adjustments are
made.

NOTE: Some models do not have the 2nd Ice Off control.

TOTAL NO FROST SYSTEM

The Total No Frost system effectively prevents ice formation, avoiding the hassle of manual defrosting both
in freezer and fridge cavity. Its ventilation system provides perfect circulation of cold air in both cavities
thus avoiding ice builds up.

ON/STAND-BY

Press the button for 3 seconds to turn the appliance in stand-by. In Stand-by mode the light in the
refrigerator compartment does not turn on. Press the button again briefly to reactivate the appliance.

TEMPERATURE DISPLAY

The display shows the refrigerator compartment temperature between 2°C and 8°C (35.6°F and 46.4°F)
and the temperature of the freezer compartment between -16°C and -24°C (3.2°F and -11.2°F). To avoid
food waste, please refer to the recommended setting and storage times found in the online user manual.

REFRIGERATOR COMPARTMENT TEMPERATURE

It is possible to set a different temperature with the button .
Recommended setting: +4°C (39.2°F)

MAX COOL

Press the button for 3 seconds to quickly cool the refrigerator compartment. When the function is

turned on the icon lights up.

The function automatically turns off after 6 hours, or manually by pressing the button again for
3 seconds.
TURNING OFF THE SOUND ALARM

To turn off the sound alarm, briefly press the button.

FREEZER COMPARTMENT TEMPERATURE

It is possible to set a different temperature with the button.
Recommended setting: -18°C (-0.4°F)

FAST FREEZE

In order to preserve at best, please use the Fast Freeze function before putting a large quantity of food in

the freezer cavity. Press the button until the icon is on in order to set the function. The function
turns off automatically after 26 hours, or manually by selecting different freezer temperature.
NOTE: Avoid a direct contact between the fresh food and the food that is already frozen. To optimize the
freezing speed, drawers can be removed and the food can be placed directly on the bottom of the
compartment.

MODE BUTTON

Allows to select among 2 or more available options.
Pressure 1: The 1st option is shown (Party mode); Mode Button Lights Up
Pressure 2: The 2nd option shown (Vacation mode); Mode Button Lights Up
Pressure 3: Options Off (if any option has been selected); Mode Button Light Off

Party Mode :Use this function to chill drinks inside the freezer compartment.
IMPORTANT: Do not leave the bottle inside the freezer compartment longer than the function is active (30

minutes). An acoustic signal will advice the end of the function. Press the Alarm button or the Mode

button to turn off the alarm.

Vacation Mode : You can use this function in the event of a prolonged absence from home. The
display will show the temperature of the refrigerator compartment (+12°C) and the Vacation mode icon will
light up. After activating this function, remove the food from the refrigerator compartment and keep both
doors closed - the refrigerator will maintain a suitable temperature to prevent odors from forming. The
freezer, however, remains at the temperature originally set. A deep clean (of both refrigeration and freezer
compartment) is recommended before activating this function in order to prevent the spread of bacteria.

Online Ordering Information
For detailed installation instruction and maintenance information, winter storage, and transportation tips,
please see the Owner’s Manual included with your appliance.

For information on any of the following items, a full cycle guide, Warranty, detailed product dimensions, or
for complete instructions for use and installation, please visit
https://www.kitchenaid.com/service-and-support, or in Canada
https://www.kitchenaid.ca/service-and-support. This may save you the cost of a service call. However, if
you need to contact us, use the information listed below for the appropriate region.

United States:
1–800–253–1301
KtichenAid Brand Home Appliances
Customer eXperience Center
553 Benson Road
Benton Harbor, MI 49022–2692

Canada:
1–800–807–6777
KitchenAid Brand Home Appliances
Customer eXperience Centre
200–6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

SAVE THESE INSTRUCTIONS
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Guide de démarrage rapide du réfrigérateur avec congélateur en bas
INSTRUCTIONS D’UTILISATION

IMPORTANT: Avant d’utiliser cet appareil, s’assurer qu’il a été bien installé selon le manuel d’utilisation de
l’appareil.
Pour votre commodité, les commandes de température du réfrigérateur et du congélateur sont réglées aux
points de réglage recommandés et établis à l’usine. Lors de l’installation initiale du réfrigérateur, s’assurer
que les commandes de température sont encore préréglées aux points de réglage recommandés. Les
points de réglage recommandés sont de 37 °F (3 °C) pour le réfrigérateur et 0 °F (-18 °C) pour le
congélateur.
Les commandes tactiles sont situées au-dessus du distributeur externe et à l’intérieur, sur le côté de la
porte gauche du réfrigérateur.
IMPORTANT:
■ Les réglages recommandés devraient être corrects pour une utilisation domestique normale du

réfrigérateur. Les réglages sont faits correctement lorsque le lait ou le jus sont aussi froids que désiré
et lorsque la crème glacée est ferme.
REMARQUE : Areas such as a garage, basement, or porch may have higher humidity or extreme
temperatures. You may need to adjust the temperature away from the recommended settings to
accommodate for these conditions.

■ Attendre 24 heures pour que le réfrigérateur refroidisse complètement avant d’y placer des aliments. Si
on ajoute des aliments avant que le réfrigérateur ne soit complètement refroidi, les aliments risquent de
se gaspiller.
REMARQUE : Adjusting the refrigerator and freezer controls to a colder than recommended setting will
not cool the compartments any faster.

■ Si la température est trop tiède ou trop froide dans le réfrigérateur ou le congélateur, vérifier d’abord les
évents pour s’assurer qu’ils ne sont pas bloqués, avant de régler les commandes.

■ Attendre au moins 24 heures entre chaque modification. Vérifier à nouveau les températures avant de
procéder à d’autres modifications.

REMARQUE : Certains modèles ne possèdent pas de 2e commande Ice Off.

SYSTÈME TOTAL NO FROST (SANS GIVRAGE)

Le système Total No Frost (sans givrage) prévient de façon efficace la formation de glace, ce qui évite le
tracas du dégivrage manuel dans le congélateur comme dans le réfrigérateur. Son système de ventilation
permet une circulation parfaite de l’air froid dans les deux cavités, ce qui permet d’éviter l’accumulation de
glace.

MARCHE/ATTENTE

Appuyer sur le bouton pendant 3 secondes pour mettre l’appareil en attente. Un mode attente,
l’éclairage du réfrigérateur ne s’allume pas. Appuyer brièvement de nouveau sur le bouton pour réactiver
l’appareil.

AFFICHAGE DE LATEMPÉRATURE

L’écran affiche la température du réfrigérateur entre 2 °C et 8 °C (35,6 °F et 46,4 °F) et la température du
congélateur entre -16 °C et -24 °C (3,2 °F et -11,2 °F). Pour éviter la perte d’aliments, consulter les
réglages recommandés et durées de conservations indiqués dans les instructions d’utilisation en ligne.

TEMPÉRATURE DU RÉFRIGÉRATEUR

Il est possible de régler une température différente avec le bouton .
Réglage recommandé : +4 °C (39,2 °F)

MAX COOL (refroidissement maximal)

Appuyer sur le bouton pendant 3 secondes pour rapidement refroidir le réfrigérateur. Lorsque la

fonction est activée, l’icône s’allume.
La fonction se désactive automatiquement après 6 heures. Elle peut aussi être désactivée manuellement

en appuyant de nouveau sur le bouton pendant 3 secondes.

DÉSACTIVATION DU SON DE L’ALARME

Pour désactiver le son de l’alarme, appuyer brièvement sur le bouton .

TEMPÉRATURE DU CONGÉLATEUR

Il est possible de régler une température différente avec le bouton .
Réglage recommandé : -18 °C (-0,4 °F)

FAST FREEZE (congélation rapide)

Pour obtenir le meilleur résultat de conservation, utiliser la fonction de congélation rapide avant de placer

une grande quantité d’aliments dans le congélateur. Appuyer sur le bouton jusqu’à ce que l’icône

s’allume pour régler la fonction. La fonction se désactive automatiquement après 26 heures. Elle
peut aussi être désactivée manuellement en sélectionnant une température différente pour le congélateur.
REMARQUE : Éviter le contact direct entre les aliments frais et les aliments déjà surgelés. Pour optimiser
la vitesse de congélation, les tiroirs peuvent être enlevés et les aliments placés directement dans le fond
du compartiment.

BOUTON MODE

Permet de choisir parmi 2 options ou plus.
Appuyer 1 fois : La première option s’affiche (mode fête); le bouton mode s’allume
Appuyer 2 fois : La deuxième option s’affiche (mode vacances); le bouton mode s’allume
Appuyer 3 fois : Options désactivées (si une option a été sélectionnée); le bouton mode s’éteint

Mode Party (fête) : Utiliser cette fonction pour refroidir des boissons dans le congélateur.
IMPORTANT : Ne pas laisser les bouteilles dans le congélateur plus longtemps que le temps d’activation
de la fonction (30 minutes). Un signal sonore indique la fin de la fonction. Appuyer sur le bouton d’alarme

ou sur le bouton mode pour désactiver l’alarme.

Mode Vacation (vacances) : Cette fonction peut être utilisée lors d’une absence prolongée de la
maison. L’écran affiche la température du réfrigérateur (+12 °C) et l’icône du mode vacances s’allume.
Après l’activation de cette fonction, retirer les aliments du réfrigérateur et garder les deux portes fermées –
le réfrigérateur conservera une température adéquate pour prévenir la formation d’odeurs. Par contre, le
congélateur reste à la température déjà réglée. Un nettoyage en profondeur (du réfrigérateur et du
congélateur) est recommandé avant d’activer cette fonction pour prévenir la propagation de bactéries.

Informations de commande en ligne
Pour obtenir des instructions d’installation détaillées et des informations d’entretien, ainsi que des conseils
de transport, consulter le manuel de l’utilisateur inclus avec l’appareil.

Pour obtenir des informations sur l’un des points suivants : Guide des programmes complet, garantie et
dimensions, détaillées du produit ou pour obtenir des instructions complètes sur l’utilisation et l’installation,
visiter le https://www.kitchenaid.com/service-and-supportou au Canada
https://www.kitchenaid.ca/service-and-support. Cette vérification peut vous faire économiser le coût d’une
intervention de dépannage. Cependant, si vous devez nous contacter, utiliser les coordonnées suivantes
selon la bonne région.

États-Unis :
1 800 253-1301
KitchenAid Brand Home Appliances
Customer eXperience Center
553 Benson Road
Benton Harbor, MI 49022-2692

Canada :
1 800 807-6777
KitchenAid Brand Home Appliances
Centre d’eXpérience pour la clientèle
200-6750 Century Ave.
Mississauga, Ontario L5N 0B7

CONSERVER CES INSTRUCTIONS
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